
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB  
Protokoll styrelsemöte 241211 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Joakim Kjellgren, Annette 

Kristensson, Kristina Schölin samt Anne Ljung.   
Anmält förhinder: Jonas Kronholm 

 
 

§183 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§184 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§185 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§186 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§187 Inkomna skrivelser 
 SBK – Ang. resultatregistrering och arkivering till SKK 
 SBK – Information om handläggningsrutiner avseende hund som rapporterats 
 för att ha visat oacceptabelt beteende 
 Info-gruppen Skånedistriktet – Ang utbildningsbehov funktionärer 
 SBK Skåne – Ang önskemål gällande instruktörsutbildningar 

 SBK Skånedistriktet – Valberedningens förslag  
 

§188 Avsända skrivelser  
 Julhälsning till medlemmarna med kallelse till årsmötet  

 
§189 Rapport kassör 
 Kassa 1.784:-, Klubbkonto 41.103:-, Tävling 1.245:-, Placeringskonto 98.061 kr 
 Fasträntekonto 300.000 kr Totalt: 442.193:- 
       
§190 Valberedningen 
 Valberedningens förslag: 
 Ordförande: Marie Andersson, omval 1 år 
 V. Ordförande: Tord Hansson, omval, 2 år 
 Sekreterare: Joakim Kjellgren, nyval , 2 år  
 Ledamot: Gunilla Jörheim, fyllnadsval, 1 år 

 Suppleant: Jonas Kronholm, omval, 2 år 
 Suppleant: Anne Ljung, fyllnadsval, 1 år 

 
 Kassör: Per Krabbe, 1 år kvar 

 
  

 



 Revisorer: 
 Ordinarie: Inger Adregård, omval, 1 år 
 Ordinarie: Anne Fallesen, omval, 1 år 

 Suppleant: Franciska Pettersén, omval, 1 år 
 Suppleant: Bodil Arvidsson, nyval, 1 år 

 
 Ny valberedning utses på årsmötet: 

 Ledamot: Kristina Schölin, 2 år, ställer upp för omval 
 Ledamot: Annika Sandberg, 1 år kvar 

 Vakant 
 

§191 Rapport HUK 
Alla vårens kurser ligger ute på hemsidan. Ungdomskursen igång. 3 ggr nu och 

3 ggr till våren. 
15/12 Luciagrill. Ca 25 anmälda. 

 
§192 Rapport RUK 

Inget att rapportera. 
 
§193 Rapport Interiörkommittén 

Bilderna fortfarande försvunna. Arbete med att återställa dessa pågår. 
 

§194 Rapport tävlingskommittén 
 Inget att rapportera. 
   
§195 Rapport kök/servering 
 Inget att rapportera.   
   
§196 Rapport stuga/tomt 

”Konor” uppsatta av kommunen för att styra upp in/utfarten. Står inte bra med 
tanke på att ”konorna” står för långt ut och det blir svårt att svänga ut och in.  
Behov föreligger att rensa sly på vissa ställen. 
 

§197 Beslut/Uppföljning 
 Skylt om ”Förbud av cykelparkering” uppsatt vid infarten.  
    
§198 Uthyrning 
 Inget aktuellt 
  
§199 Verksamhetsplan 
 Inget aktuellt  
 
§200 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 

 
 



 
§201 Nästa möte 

Nästa möte som är budgetmöte blir torsdag den 15/1 kl. 18.30. 

Styrelsemöte 6/2 kl. 18.30. 
  

§202 Mötet avslutas. 
Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 

 
 

Vid protokollet:   Justeras: 
 

 
 

Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


